
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Ahoj, vítáme vás v letošním školním roce a v další sérii bizarních sportů, 

kterou zahájíme nevšedním golfem.  

Winston Churchill jednou řekl, že golf je zkažená pěkná vycházka. Kromě 

toho ale golf může být i celkem divoká záležitost. Tedy extrémní golf. 

Pravidla jsou podobná, jenže místo vymazlených greenů hrajete třeba ve 

zbořené chemické továrně nebo na horských štítech.  

 

 

 

 

 

 

Tereza Kratochvílová, Nela Effenbergerová, 9.C 
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BIZARNÍ SPORTY 

 

Třída 6.C 
 

 

33 
1 

První den jsme se seznamovali a postupně poznávali nové učitele. 

Další dny jsme opakovali učivo z minulého roku. 

Naší třídní učitelkou je paní učitelka Zita Novotná. 

V pondělí 18.9. jsme odjeli na adaptační kurz do Zvůle, kde jsme spali 

v chatkách a hráli různé hry. 

Všichni si to moc užili. 

Nová třída se všem líbí, všichni spolu vycházíme a navzájem si 

pomáháme. 

 

Martin Oppolzer, 6.C 
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Tereza Soukupová-šéfredaktorka 

 

Ředitelské okénko

Milí žáci, vážení rodiče, 

dovolte mi, abych i já Vás přivítala v novém školním roce. Vás, kteří jste 

se do školy těšili, je většina, i když si to nepřiznáte, protože byste říkali 

něco, co jiní nechtějí slyšet.  Těšili jste se hlavně na své kamarády a také 

možná na učitele a vůbec na to, co se o prázdninách ve škole změnilo. 

Prvňáčky jsme přivítali společně s panem starostou PaedDr. Janem Váňou. 

Vás ostatní samozřejmě srdečně vítám. Těšila jsme se na Vás, co budete 

říkat, kde jste byli, co jste zažili. 

Co se změnilo?  Na 1. stupni učí paní učitelka A. Šafářová, přírodopis, 

občanskou výchovu a výchovu ke zdraví učí paní učitelka B. Holanová, 

zeměpis a tělesnou výchovu učí A. Matějka.     

Elektronická žákovská knížka je pro nás již nezbytným standardem. 

O prázdninách byla provedena rekonstrukce chlapeckých záchodů na 2. 

stupni. V tomto školním roce se budeme soustředit na tyto akce: adaptační 

kurz pro 6. třídy, lyžařský kurz pro 7. ročníky, plavecký kurz pro 2. a 3. 

třídy. Naplánovali jsme si Vánoční besídku (19. 12. 2023) a výchovně – 

vzdělávací zájezd pro žáky 8. a 9. tříd – Anglie a zájezd do východních 

Čech (po stopách významných českých spisovatelů). Zároveň pokračuje 

příhraniční spolupráce s Německem (Freyung).  Zahájili jsme projekt Jana 

Amose Komenského, který je pokračováním tzv. šablon. Co je velmi 

důležité? Naše nová budova dostane zcela nový „kabát“. Bude opravena 

a zateplena.  O všem Vás budu průběžně informovat.  

Co bych si přála v tomto školním roce? Abych nemusela řešit „průšvihy“, 

které hraničí s porušením školního řádu.  Abyste všichni věděli, že jsme tu 

pro vás, a že víme, jak to udělat, abyste byli spokojení. Víte, že za mnou 

můžete kdykoliv přijít. Čas si na vás vždy udělám, třeba vám pomohu 

některé školní věci vysvětlit. 

Prvním velkým úspěchem mě překvapila Sára Krakowitzerová, která 

bojovala jako lvice na republikovém finále olympijského víceboje v Brně 

(616 sportovců, 10 disciplín). V obrovské konkurenci se neztratila a ve své 

kategorii se umístila na 13. místě. Za předvedené výkony a reprezentaci jí 

patří velký dík, dostala se mezi nejlepší a nejvšestrannější sportovce  

v České republice. 

Přeji Vám spokojený školní rok, nabytí nových vědomostí a nové společné 

zážitky s Vašimi kamarády. 

 

Mgr. Bc. Jana Polčáková, ŘŠ 

 
2 11 

 

Podzim 

Amélie Vlčnovská 

 

Stromy svlékne z listí hravě, 

slunce pošle brzy spát. 

Z mlhy závoj, kaštan v trávě, 

září, říjen, listopad. 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
    
    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

                                                                        

 

                                            
 

 

       

             

             

             

                                                                                                                     

 

                                        

 

Ahoj, jsme Adéla a Nikola z 9.A a budeme vás provázet světem sportu. Jako 

první Vám představíme nějaké aktuality. Letos už začaly skupiny Ligy 

Mistrů ve fotbale, což přináší krásnou podívanou na skvostný fotbal. 

Od 16. do 19. listopadu se v Praze uskuteční Global Champions Prague 

Playoffs na koních, což je takové „finále “ jezdeckého sportu, kdy je výška 

překážek 160 cm. 

 

 

Adéla a Nikola Nalezené, 9.A 

 

SVĚT SPORTU 

Jak jste se těšili do nové třídy? 

Johana Lahodná: Je větší, ale vadí mi vycházet schody.  

Máte z nového ročníku strach? 

David Tirala: Nemám strach, protože vím že učitelé tady jsou hodní.  

Eliška Janochová: Mám strach ze svého výkonu, protože se známky 

počítají na střední.  

Jaký máte názor na chemii? 

Tarek Hassan: Je to zatím v pořádku.  

Eliška Ticháčková: Je to nuda.  

Jak se cítíte na druhém stupni? 

Sára Krakowitzerová: Je to tu fajn a jsou tu dobří učitelé.  

Alžběta Mertlová: Cítím se tu dobře, je to tu lepší než na prvním stupni.  

Máte strach z přijímacích zkoušek na střední školy? 

Karolína Vrbková: Jo bojím, asi to nefitnu.  

Adéla Nalezená: Mám strach, protože dělám talentovky.  

Těšíte se na lyžák? 

Valentýna Vondráková: Těším se, protože tam bude sníh, sníh je super.  

Victoria Tanai: Jo těším, bude sranda. 

Aneta Zajíčková, 8.C 

Na slovíčko 

 

Září ve školní družině 

 

Začátek školního roku byl nový hlavně pro děti prvních tříd, které si našly 

kamarády a postupně se seznamovaly s novými hrami a pravidly pobytu 

ve školní družině. Slunečné dny jsme využili k vycházkám, návštěvě 

výstavy hub a k výtvarné soutěži pod názvem Prázdninové výlety. Na 

chodníku během chvilky vznikaly krásné obrázky z prázdninových 

zážitků namalované barevnými křídami.  

Dana Nováčková 

  

Školní klub 

Letní vzpomínky 

Nový školní rok jsme zahájili vzpomínkami na prázdniny. Prázdniny 

utekly jako voda, ale zážitků bylo mnoho. Děti dostaly za úkol právě tyto 

své zážitky přenést na papír, mohly malovat vodovými barvami, 

temperami, tuší, pastelkami, fixami. V rámci celoroční hry „Naše vlast“ 

děti vyprávěly o výletech, které prožily v České republice. Dozvěděli jsme 

se o místech, jako jsou: Český ráj, propast Macocha, památky Prahy, 

Morava, Lipno, Český Krumlov aj. Hodně dětí mělo pestré zážitky ze 

sjíždění různých řek a z dětských táborů. Díky mnoha historkám 

z prázdnin soudím, že tyto dva měsíce byly ve znamení legrace, napětí, 

seznamování a poznávání nových míst, kamarádů.  

Jana Dvořáčková 

 

 

 

 

 

                                                                                 Natálie Větrovcová 
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Jedním z cílů žákovského parlamentu je, abyste se vhodnou formou 

podíleli na „organizaci života ve škole“ a spolu se svými spolužáky  

a vyučujícími vytvářeli optimální a pohodové školní klima. 

Prostřednictvím svých zástupců – „parlamentníků“ můžete hodnotit  

a komentovat školní akce, přinášet nové podněty a nápady, kterými se 

budeme zabývat na pravidelných schůzkách první středu v měsíci. 

Parlametníci pak zpětně přetlumočí závěry ze schůzek ve svých 

kmenových třídách. Parlament také pořádá soutěže, spolupracuje se 

školním časopisem a přispívání na charitu. 

 

Š. Řepová 

 

Třída 3.A 

 

Tak už jsme třeťáci. Po prázdninách jsme se sešli v nové třídě v 1. patře 

v počtu 24 žáků. Nikdo nám nepřibyl ani neubyl. Stále nás učí naše paní 

učitelka Petra Padrtová. Na anglický jazyk se rozdělujeme na poloviny. 

První polovinu vede paní učitelka Tereza Pfeiferová a druhou polovinu 

učí paní učitelka Anežka Šafářová. Máme také nový předmět. Je to 

informatika, kterou vyučují pan učitel Matěj Cichra a paní učitelka 

Anežka Šafářová. Čeká nás těžký rok plný práce. Tak snad se nám zadaří. 

Držte nám palce! 
           

Naše vzpomínky na prázdniny 

 

Anička: Nejvíce se mi líbilo ve vojenském bunkru, kde bylo spoustu 

vojenské výzbroje. 

Lukáš Ka.: Dostal jsem od dědy motorku. A tu jsem leštil a opravoval. 

Sofie: Líbilo se mi, když jsem letěla na padáku v Turecku. Byl pěkný 

výhled, ale potom nás potopili do vody a já měla slanou vodu v nose. 

Lucie L.: Vzpomínám na naše vedoucí na táboře. 

Lucie T.: Byla jsem v Německu v bazénech. Bylo to tam bomba. 

Amélie: Dovolená na Vysočině. Kapela v kempu, lezení po skalách, 

luxusní večeře a snídaně, jízda na šlapadlech. 

Natálie: Byli jsme na Lipně, v Království lesa, na stezce korunami 

stromů, v přístavu a na různých hřištích. 

Nella: Byli jsme v Tunisku. Bylo tam horko, písek nás pálil a v moři mě 

požahala medúza. 

Štěpán: Byli jsme chytat ryby na moři v Norsku z loďky. 
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Ahoj všichni,  

prázdniny uplynuly jako rychlá voda a už je zase další školní rok. Jmenuji 

se Kačka Hlaváčová, chodím do 7.B. a jsem novou šéfredaktorkou 

školního časopisu. Ráda maluji a vyřezávám ze dřeva. Novou 

šéfredaktorkou jsem chtěla být protože, jsem chtěla zkusit něco nového. 

Školní časopis vychází jednou za měsíc a dozvíte se v něm například 

aktuality o školních akcích. V měsíci říjnu na Vás budou čekat podzimní 

prázdniny a státní svátek Den vzniku samostatného československého 

státu. Nezbývá mi nic jiného, než Vám popřát hodně štěstí a sil do nového 

školního roku.  

                                                 

         Kateřina Hlaváčová – šéfredaktorka  

 

 

  (Eva Vořechovská)        (Viktorie Leštinová) 
 

 

 

 



                                                            

 

 

  

Ahoj všichni, stejně jako minulý rok se v této rubrice budu zabývat 

chovem všedních i nevšedních terarijních zvířat.  

  

Bojíte se pavouků? Pokud ano, tento článek nebude přímo pro Vás to 

pravé, jelikož se v něm pokusím popsat chov jedněch z nejkrásnějších 

pavouků Střední Ameriky – Brachypelem. Brachypelmy jsou středně 

velcí pavouci dorůstající se 5 až 8 cm. Minimální velikost terária pro 

dospělce je 20x30x20 cm (dxhxv). Nezbytné je alespoň minimální větrání 

a miska s vodou. Nedoporučuji používat posuvná dvířka do strany, jelikož 

je náš chovanec může odšoupnout, daleko bezpečnější jsou výsuvná 

dvířka směrem vzhůru, která již pavouk nedokáže nadzvednout. Jako 

substrát je ideální použít rašelinu nebo lignocel. Některé druhy 

Brachypelem potřebují i noru. Já osobně krmím nejraději cvrčky nebo 

sarančaty. Například šváby příliš nedoporučuji, protože se rádi 

zahrabávají a pavouk se k nim nedostane. Roste svlékáním, při kterém mu 

doroste i scházející končetina. Brachypelmy jsou poměrně mírumilovné 

povahy, místo kousnutí dávají přednost vyčesávání žahavých chloupků. 

Pro člověka nejsou toxicky významné. Samici B. smithi jsem kupoval za 

750 Kč.  

   

                                                                                         Adam Hrbek 9.B 

 

Letos nás deváťáky čekají přijímací zkoušky, což je za mě nejtěžší 

věc, která nás čeká v deváté třídě, a proto se dneska zeptám svých 

spolužaček, jestli se bojí přijímaček. 

 

Nela E.: Bojím se poměrně hodně. 

Kačka S.: Trochu jo. 

Terka K.: Ne, protože jak to dopadne, tak to dopadne. 

 

Nela Zvánovcová, 9.C 
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Ahoj, to jsem já Tonda, minule jsem vám povídal o vesmíru, ale teď 

vám budu povídat o Judu. Judo jsem chtěl dělat, protože ho dělal můj 

děda v rámci vojenské kariéry. Na judo chodím rád, líbí se mi také 

kimono, což je oblečení, ve kterém se cvičí. Na judu jsou 

nejdůležitější pásky, pásky ukazují vaši zkušenost, ale o páskách si 

povíme příště. Budu vám taky psát o slavných judistech. A to je 

prozatím vše. 

 

 

Antonín Mondek, 7.A 

Ahoj, my jsme 6.A a máme 11 kluků a 7 holek, takže nás je 

dohromady 18. Přišli k nám dva noví spolužáci a myslíme si, že do 

kolektivu zapadli skvěle. Na začátku září jsme byli na adaptačním 

kurzu v České Kanadě. Ubytovaní jsme byli v rekreačním středisku 

Chaty Zvůle. Strávili jsme tam 3 dny a moc jsme si to všichni užili, 

až nám bylo líto, že odjíždíme. 

 

Tereza Bouzová a Tereza Pražáková, 6.A 

ANKETA S DEVÁŤÁKY 

 

TERARISTIKA pro náročné 

 
 



Zajímavost: Vznik sudoku se objevuje již od roku 1979. Autorem je 

Howard Garns a pojmenoval jej Number Place. 
 

 

 

Kateřina Hlaváčová, 7.B  

 

 

 

Ahoj, vítám vás u prvního knižního příspěvku v tomto školním roce. 

Dnes si představíme možnosti, jak si sehnat/ přečíst knihu. 

1. koupit si knihu v knihkupectví 

2. koupit si knihu na internetu 

3. vyhledat a navštívit knihobudku 

4. půjčka knihy v knihovně 

5. půjčka knihy od kamarádů 

6. e-kniha 

 

 

 

Jak si sháníte knihy vy? Odpovědi můžete napsat do Teamsů paní učitelce 

Frankové nebo Kukačkové. 

 

Nela Zvánovcová, 9.C 

 

 

 

Jaká byla tvoje oblíbená písnička léta? 

Bára Valentová: Toto léto nedokážu určit jen jednu, ale poslouchala jsem 

například Casolina. 

 

Jak bys popsala léto třemi slovy? 

Klára Šourová: Já bych toto léto popsala slovy: horko, zábava, výlety. 

 

Připravoval ses nějak na školu o prázdninách? 

Dominik Votava: O prázdninách jsem se nepřipravoval, pouze poslední 

týden v srpnu jsem se podíval na staré učivo. 

 

Tereza Blafková, 8.A 
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SUDOKU KNIŽNÍ OKÉNKO 

Začátkem školního roku jsme nastoupili na druhý stupeň – do 6.B. 

Máme novou paní třídní učitelku Karolínu Frühaufovou, která nás učí  

český jazyk, hudební výchovu a přírodopis. Ve třídě je nás 18, z toho 14 

holek a 4 kluků.  

Máme za sebou adaptační kurz, který jsme si moc užili.  

Někdo se těší, někdo se děsí nových předmětů, jako je fyzika, německý 

jazyk, VkZ atd., které jsou pro nás úplně nové. 

Doufáme, že nás dobrá nálada neopustí a šestou třídu si užijeme. 

 

Michaela Zvánovcová, 6.B 

 

 

Třída 6.B 
Jak to vidí osmáci? 

 

 


